
Protokoll fört vid styrelsemöte måndag 2023-06-12 för Naturskyddsföreningen Kristianstad och 

Bromölla på Studiefrämjandet. 

Närvarande: Karin Bergendal, Anita Gunnarsson, Åsa Jidebom, Anders Johansson, Bengt Klingheim, 

Marzia Nekzad, Anders Sigfridsson, Rune Stenholm Jakobsen, Anita Zieme samt, från valberedningen, 

Lena Grollmuss. 

§ 41. 

Dagordningen godkändes. Styrelsen beslöt att mötet skulle avslutas kl. 21.00 med paus för fika kl. 

19.45. För fikat ansvarade Anita Z. 

§ 42. 

Protokollet från den 23 maj godkändes och justerades. Konstaterades att beslutet att bidra med upp 

till 5000 kronor till Maja Lundes föreläsning på Kristianstads bokfestival blev inaktuellt, då Maja Lunde 

inte kunde komma. Som beslutat kontaktade Anders J Bromölla kommun angående betalning av 

cykelkartan, men kommunen har inte svarat. Här beslutades att Rune kontaktar Thomas Björnsson 

om detta. 

§ 43. 

Nyheter från riksföreningen och länsförbundet. 

1. Kretsens ombud på riksstämman är Karin och Rune. Anita G följer också med dit. 

Riksföreningen ska i år ha en kampanj om mobilitet, d.v.s. hur vi förflyttar oss. 

2. En upptakt för Miljövänliga veckan hålls på Studiefrämjandet den 2 september. Dit är folk från 

både Skånes och Blekinges länsförbunds kretsar välkomna. 

3. Länsförbundet har en konferens om biologisk mångfald i Höör den 18 och 19 november. 

§ 44. 

Rapporter. 

1. Onsdagen den 31 maj. Stiftelsen Bromölla Natur- och Miljövårdsfond beslöt att anslå 3000 

kronor till renovering. 

2. Lördagen den 3 juni. Kristianstads kommuns friluftsdag på Ekenabben. Olika föreningar var 

där och visade delar av sin verksamhet. Från vår krets var Rune och Karin där och visade 

håvning av insekter. 

3. Söndagen den 4 juni. Humlepälsbiet – uppvisning. 15 personer kom till Blåherremölla för att 

se bina vid boet och höra Martin Stoltze berätta om projektet. 

4. Onsdagen den 7 juni. Floravandring vid Branthalla. 11 personer deltog. Torkan gjorde att det 

inte fanns så mycket blommande växter som vanligt att se. 

5. Fredagen den 9 juni. Möte för Österlens vattenråd. Mötet hölls i Degeberga. Vattenrådet har 

ny ordförande, Pia Dahlin. Man planerar en besöksplats. 

6. Lördagen den 10 juni. Ringmärkning av storkungarna i Viby. Endast två storkungar fanns att 

ringmärka där i år. Som mest var kanske cirka 20 personer där för att se detta. 

§ 45. 

Aktuellt från kretsens arbetsgrupper. 

1. Floravårdsgruppen. Man räknade fältnockor i Edenryd. Betesdriften där har för dålig 

lönsamhet. 



2. Handla miljövänligt-gruppen. En kampanj planeras för Framtidsveckan i Kristianstad för det 

certifieringssystem för restauranger, One Planet Plate, som WWF utvecklat. Avsikten är att 

kommunens restauranger får delta i en 1,5 timmars kurs, samt att de som vill kostnadsfritt får 

gå vidare med en provcertifiering under Framtidsveckan. 

3. Klimatverkstad. Ett möte innan sommaruppehållet förestår. 

4. Remissgruppen. Samrådsunderlag angående anläggande av en solcellspark vid Kiaby har 

inkommit. 

§ 46. 

Kommande evenemang. 

Styrelsen arbetade med höstprogrammet. 

§ 47. 

Styrelsen beslöt att anslå 10 000 kronor till Storkprojektet och 5 000 kronor plus moms till kontrollant 

för One Planet Plate. 

§ 48. 

PR och medlemsstrategi. 

Kommenterades inte. 

§ 49. 

Övriga frågor. 

1. Beslöts att ändringsförslag till styrelseprotokoll ska ha skickats till sekreteraren senast åtta 

dagar innan nästa styrelsemöte. 

2. Styrelsen beslöt att kretsen ska vara medsökande till ett klimatprojekt hos Vinnova. 

§ 50. 

Kommande möten. 

Nästa styrelsemöte sker hos Åsa torsdagen den 17 augusti kl. 18.30. 

 

Justeras: 

 

……………………………………………………………………. ……………………………………………………………… 

Ordförande    Sekreterare 

 

 


